
Każdy sposób na zdobycie pieniędzy jest dobry, każdego warto spróbować - teraz rodzice dzieci cierpiących na 
rzadkie choroby nagłaśniają swoje problemy na bilboardach. 
Leczenie kosztuje miliony, nie ma pewności co do efektów, a do tego nie ma zasad, którzy pacjenci i dlaczego właśnie 
oni mogą liczyć na pomoc NFZ. 
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